
 
 
 
                               Ajuntament de                   Caldes d’Estrac 
 
 
 
 
ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT EN 
DATA 25 DE GENER DE 2010 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 01/2010 
Caràcter: ordinari 
Data: 25 de gener de 2010 
Horari: de 20:00 a  
Lloc: Sala Cultural de la Casa Consistorial de Caldes d’Estrac 
 
 
Assistents: 
 
Sr. Joaquim Arnó i Porras, Alcalde (CIU) 
Sr. Francesc Garcia i Cuyàs, Primer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sra. Helena Gallardo i Sainz, Segona Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Àngel Rusiñol i Esteban, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Marcos Blázquez i Garcia (CIU) 
Sr. Joan Vázquez i Bellatriu (CIU) 
Sra. Rosa Isabel Cantenys i Monsant (PSC) 
Sr. Miquel González i Monforte (PSC) 
Sr. Pedro Cano i Martínez (PSC) 
Sra. Elena Díaz i Torrevejano (PSC) 
 
 
Presenten excuses: 
 
Sr. Ricardo Pérez de la Hoz (PSC) 
 
Secretari: 
 
Sr. Oscar Campos i Planes 
 
Alcalde: Bona nit, hola bona nit, donem pas al Ple ordinari del dia d’avui del mes de 
gener. En principi el primer punt de l’ordre del dia. Excusem l’assistència del senyor 
Ricardo. 

1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR. 
Alcalde: Molt bé, bé, el primer punt de l’ordre del dia seria l’acta de la sessió anterior, 
les actes de les sessions anteriors. Tenen alguna cosa a dir?. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Si, en relació a l’acta del 30 de novembre hi ha 
algunes petites coses que pensem que s’haurien d’esmenar perquè, doncs l’acta el 
que realment, doncs, es va dir. Per exemple en la pàgina 10 quan es parla, més o 
menys al tercer paràgraf, val, quan es parla diu:  “...en el plec de clàusules tècniques 
diu que es respectarà l’esport federat i l’esport escolar i que el problema esportiu del 
concessionari...” aquí no ha de dir “problema” sinó ha de dir “programa”. 

Alcalde: Val 

Portaveu Grup Municipal Socialista: i tres o quatre línies més avall quan diu: “...segons 
el consens el qual es va arribar a la primera reunió,...” diu “l’entitat que vostè recordarà 
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com a regidor”, això de “l’entitat” sobra, perquè és: “...a la primera reunió que vostè 
recordarà com a regidor...” i després a la pàgina 13, al tercer paràgraf diu: “Respecte a 
parlar del passat, pues “bueno”, vostè pot parlar del que vulgui, jo evidentment tinc clar 
les meves idees...” dos línies més avall diu “... i des de aquell moment he treballat en 
aquest sentit”, primera això sobre, fora: “en aquest sentit” 

Alcalde: Primera 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Si, primera vull dir, no, no té sentit en aquí, i 
després una mica més avall en la intervenció del regidor Pedro Cano diu: “És això el 
que dur a terme,” en aquí això es va plantejar com una pregunta i per tant en aquí no 
està plantejat com a pregunta i cal treure la “r” de “dur”, perquè, doncs no és en 
infinitiu, sinó que és en primera persona, eh! 

I després posar l’interrrogant i després que continua i diu: “dur a terme” aquí també 
s’ha de treure aquesta “r” i després en a les preguntes, a la pàgina 33 en a la pregunta 
que diu: “Voldrem saber per què els contenidors soterrats sota la Riera encara no 
funcionen?, no és sota la Riera, sinó Torrevella 

Alcalde: Aquí sí que el canvi és substancial, a veure, és traducció literal, per tant pot 
ser  

Secretari, Oscar Campos: ja me’n asseguraré 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Doncs, si us plau, senyor secretari o repassi 
perquè  

Alcalde: Vull dir, que és traducció literal perquè l’administrativa lo que fa és una 
traducció literal 

Secretari, Oscar Campos: no tinc cap problema en repassar-ho 

Alcalde: Val 

Secretari, Oscar Campos: si hi ha alguna falta la corregirem 

Alcalde: Si els hi sembla, corregim, acceptem les esmenes semàntiques, per 
entendre’ns i aquesta doncs, bé, veure’m si és una o és altre, perquè òbviament com 
que era una pregunta, avui la resposta anava encaminada a respondre els contenidors 
de la Riera 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Clar, és que no tenia sentit perquè els de la Riera 
ja estan esmenats, ja estan arreglats. 

Alcalde: Val 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Per tant queda així. I després respecte a l’acta del 
21 de desembre. 

Alcalde: Bé, tanquem aquesta. Hi ha alguna cosa a dir d’això?, estem d’acord?, doncs, 
quedaria aprovada per unanimitat. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: I després, en relació a l’acta del 21 de desembre 
el nostre vot serà contrari perquè no podem aprovar una acta en la que per 
incompliment, doncs, del ROM, per part de vostè senyor Arnó, no contesta, no va, no 
hi consten dos intervencions que teníem dret a que constessin. Ens referim a la 
intervenció a la que tenia dret el senyor González per al·lusions i a la segona 
intervenció que tenia dret jo com a portaveu en el darrer punt de l’ordre del dia i que no 
em va deixar fer tancant el micròfon i aixecant la sessió per tant el nostre vot serà 
contrari i volem que consti, si us plau, senyor secretari en l’acta que és contrari, perquè 
doncs, el senyor Arnó no va permetre que poguéssim fer les intervencions que teníem 
dret i va vulnerar el ROM. 

Alcalde: Òbviament, la potestat de donar paraula a intervencions per al·lusions és de 
presidència i en cap cas es va vulnerar el ROM. En tot cas podem admetre que a 
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percepció seva vostè cregui, doncs, que no és correcte i que vostè vulgui parlar més 
estona del compte, ho podem admetre, però en cap cas podem admetre que s’hagi 
vulnerat el Reglament Orgànic Municipal perquè no s’ha incomplert. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Em permet, si us plau, perquè no és correcte el 
que diu senyor Arnó, es va incomplir, es va vulnerar el ROM perquè precisament el 
ROM diu que els regidors de l’oposició tenen dos torns d’intervenció i si hi ha al·lusions 
té un tercer torn, en el cas del senyor González van haver-hi al·lusions directes i per 
tant ell tenia dret a fer un altre torn per les al·lusions i en el meu cas tenia dret perquè 
em tocava el segon torn d’intervenció del ROM, per tant nosaltres volem que consti en 
acta tal com hem demanat que si que es va vulnerar el ROM perquè no es van 
permetre les intervencions que estan estipulades precisament en el ROM. 

Alcalde: El ROM especifica que en cas d’al·lusions serà presidència qui dictamini i qui 
dongui o no la paraula. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: El ROM determina  

Alcalde: Si, si, podem estar discutint, és igual, si vostè reculli el que calgui i per tant 
voten en contra i ja està. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: El ROM determina que 

Alcalde: No ens engresquem més  

Portaveu Grup Municipal Socialista: Sap greu que vostè vulgui fer anar les coses per 
allà on vol 

Alcalde: Senyora Rosabel, no miri 

Portaveu Grup Municipal Socialista: No perquè el ROM determina que hi ha dos 
intervencions pels regidors 

Alcalde: no ens posarem d’acord 

Portaveu Grup Municipal Socialista: i per tant 

Alcalde: no ens posarem d’acord, vostè faci les esmenes que vulgui, evidentment em 
permetrà que jo faci les que cregui oportunes també, i per tant recollides en a l’acta, 
vostès voten en contra, nosaltres votem a favor i s’ha acabat la història no hi ha cap 
més problemes 

Portaveu Grup Municipal Socialista: evidentment si que hi ha un problema, el que 
passa és que vostè no el vol, no el vol acceptar. 

Alcalde: Si vostè creu que s’ha incomplert el ROM té mecanismes suficients com per 
impugnar el que faci falta vostè vota en contra. Nosaltres votem a favor i passem al 
punt següent de l’ordre del dia. 

2. DESPATX DE L’ALCALDIA 
Alcalde: Entraríem en el següent punt de l’ordre del dia que són els despatxos 
d’alcaldia i en tenim uns quants en principi donem com a despatx no de l’alcaldia sinó 
del regidor de salut que és la constitució del Consorci del Govern Territorial de Salut 
del Maresme Central. Té la paraula el regidor responsable. 

Regidor Francesc Garcia: Seré breu, només anomenar que el dia 30 de novembre de 
l’any passat es va constituir el Govern Territorial de Salut del Maresme Central al qual 
nosaltres, formem part. La funció d’aquest Govern Territorial és la ordenació i 
coordinació dels recursos per garantir una millor percepció dels serveis i més que tot 
com un òrgan de participació per poder establir debats i discursos davant dels nostres 
polítics a aquest nivell. 

Alcalde: Molt bé, moltes gràcies. 
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Alcalde: Donem compte de la sentència 929 del 2009 que fa referència a la 
desestimació... Perdó? 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Em pregunten si es radia el Ple. 

Alcalde: No, miri i li explicaré. Resulta que teniem en aquí, més que res, perquè si no 
els hi portem papers tampoc s’ho creuen unes cartes tan de Caldetes Cable, com de 
l’empresa ST. GRAN. En el qual, doncs, ens verifiquen que després de les últimes 
tempestes la torre de comunicació va sofrir un desperfecte i l’antena, doncs, es va 
trencar. I al trencar-se aquesta antena provoca que l’emissió faci interferències a la 
televisió de bona part de la població. Per tant fins que s’acabi d’arreglar aquesta 
antena no es pot radiar. 

Doncs, bé, com dèiem, la sentència estima en part el Recurs Contenciós Administratiu 
interposat per la Fundació Adolfo Muntanyà Riera sobre la modificació de Pla General 
de l’entorn de unitat d’actuació número 2 perquè tothom entengui de que estem parlant 
és l’esplanada de Can Muntanyà, els canyers i en part, engloba també la biblioteca i 
Can Milans. L’estimen bàsicament doncs, perquè mancaven documents que es tenien 
que haver incorporat en el seu moment, és a dir, es va procedir a fer una modificació 
bastant lleugera, per dir-li amb un nom que no ofengui i en la que faltaven documents i 
per tant el Contenciós Administratiu lo que estima és precisament això, és a dir, faltava 
aquesta documentació. Dita resolució tal com especifica l’advocat diu: deriva de la 
manca d’aportació de la documentació que la sentència esmenta en el seu fonament 
de dret tercer, això és Plànols d’informació i ordenació urbanística del Territori i el 
traçat de les xarxes bàsiques d’abastaments d’aigua, subministra de gas i energia 
elèctrica de comunicacions, telecomunicacions, sanejament i les corresponents als 
demés serveis establerts en el Pla, i l’evolució econòmica i financera, de les 
actuacions a desenvolupar i la documentació mediambiental adequada i com a mínim 
l’informe mediambiental que no es va ni adjuntar. Tota aquesta documentació es 
demana a qualsevol particular que realitzi una petició de modificació de Pla General i 
quan la realitza l’Ajuntament resulta que ens el deixem pel camí. Doncs, bé, això ha 
provocat que la modificació que es va realitzar en el 2003, si no recordem malament. 
Perdó amb acord de la Comissió Territorial d’Urbanisme del 2005, doncs, hagi quedat 
anul·lada i per tant tornem a estar en el punt de partida, és a dir, permetent, en aquest 
cas, que es podrien construir els pisos de Can Muntanyà. Òbviament l’Ajuntament, 
l’actual consistori, està parlant amb els propietaris de la Fundació Muntanyà a fi 
d’arribar a un acord que no perjudiqui a les dos bandes. Donem pas, donem compte, 
doncs, d’aquesta sentència que per altra banda ens hagués pogut comportar també 
una demanda de més de 6.000.000 d’euros contra l’Ajuntament per danys i perjudicis. 
Afortunadament, doncs, això evita que la de danys i perjudicis tiri endavant i ara torno 
a insistir estem en el punt de partida. Doncs bé hem donat compte d’aquesta 
sentència. 

Donem compte també de la sentència, de l’Audiència Provincial de Barcelona secció 
novena sobre l’apel·lació realitzada pel senyor Xavier Camps Cerdà contra una 
resolució de primera instància, doncs bé, en aquesta sentència, estimen, s’estima 
completament, íntegrament, el recurs, per tant allò que es va publicar abans de les 
eleccions del 2007 en que es condemnava a sis mesos de presó un exregidor de 
Convergència i Unió, per temes particulars, que se li va fer bombo i platet, doncs 
queda totalment desestimada i per tant es dóna la raó a l’encausat i es revoca, doncs 
aquella sentència per desobediència a l’autoritat i un dels paràgrafs de la sentència 
específica el jutge “... siendo por lo demás significativo que la primera acta se levantó 
antes de ser notificado el decreto 180..“ i segueix “...resultando significativa la 
diferencia entre la premura de actuación desarrollada por el ente administrativo 
cuando actuó en el trámite sancionador y la inactividad de dicha administración 
municipal para resolverlo por el administrado”, bé, davant d’això algú haurà de 
demanar disculpes a la persona pels danys que se li van causar i si que ens hauran de 
dir si haurà de ser aquest consistori o vostès mateixos seran capaços de demanar 
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disculpes aquí correspongui i difondre-ho en algun mitjà públic, òbviament. Assumiran 
vostès les disculpes? 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Si, si, clar nosaltres també ens agradaria saber 
quines disculpes han demanat vostès en totes les querelles que els hi van tombar, per 
tant nosaltres també esperarem que demanin disculpes i aleshores, doncs, nosaltres 
també ens posarem a la seva alçada. 

Alcalde: Senyora Rosabel, òbviament com Ajuntament nosaltres vam interposar 
contenciosos administratius els quals en a l’Administració n’hi ha a dojo, en qualsevol 
administració, però altra cosa és difondre una sentència penal d’un particular en un 
mitjà públic, cosa que no s’ha realitzat mai, ni mai s’havia vist, però bé, ja veig que les 
haurem de demanar nosaltres. 

I permeti’m també que dongui compte de l’evolució del tema de les escombraries. En 
113 dies des del 10 de setembre del 2009, fins a 31 de desembre del 2009 són 151 
tones menys a la qual contribuïm a la planta de tractament, el que significa un 35 % 
del volum total que acabem aportant, per tant es van confirmant aquells indicis en els 
quals creiem que hi havia una possible estafa, una probable estafa, una presumpte 
estafa i en la qual de moment portem acumulat més de 12.000 euros que fins ara els 
ciutadans de Caldes pagaven. Realment, no se’n havien donat compte mai? Vostès? 

Doncs, bé, fins aquí els despatxos d’alcaldia. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: En relació al tema de la brossa, només reiterar 
que totes aquestes dades a que vostès fan referència es basen en les dades 
presentades en el Ple de setembre, en les que nosaltres no hi vam poder tenir accés. 
En l’estudi de trànsit de vehicle a la planta de residus des de l’any 2003, un estudi en 
el que vostès van basar tot el posterior desenvolupament de totes aquestes dades que 
no constaven en l’expedient i en les que nosaltres no vam tenir-hi accés  

Alcalde: Permeti’m que li digui i li recordaré sempre, l’estudi de trànsit d’entrada de 
vehicles es basava en la recollida de totes les factures emeses des del 2003 i l’estudi 
de trànsit, per tant el resum de trànsit dels vehicles que entraven a la planta de 
tractament, entraven per registre de la mateixa manera que entren avui dia. És a dir, 
quan vostès pagaven la factura i anava adjuntada la llista d’entrades i sortides dels 
vehicles amb el tonelatge que anava abocant i no hem tingut que anar a recercar en 
cap lloc res especial, tan sols hem fet una recopilació d’allò que ja vostès tenien. Per 
altra banda puc entendre que vostès no se’n adonessin compte, simplement pregunto? 
No se’n havien donat compte?  

Portaveu Grup Municipal Socialista: Jo li torno a dir el que nosaltres li dèiem al principi 
i és que tota aquesta recopilació hauria d’haver estat en a l’expedient i nosaltres, 
doncs, i teníem que haver tingut accés pel fet de que era un tema que es portava al 
Ple i no hi era tota aquesta recopilació només volem puntualitzar això que nosaltres no 
vam tenir accés a aquestes dades, recollides, recopilades que havien d’estar en a 
l’expedient i que no hi eren. 

Alcalde: I jo li pregunto, des del 2003 no se’n donaven compte de que passava alguna 
cosa? 

Portaveu Grup Municipal Socialista: I jo li torno a reiterar, senyor Arnó, vull dir, vostè 
per què no va posar totes aquestes dades en a l’expedient? Perquè ve que hi havien 
de ser i no se’ns van deixar consultar. Només volem deixar clar això, que en el seu 
moment l’expedient no estava complert. 

Alcalde: No, si, si ho ha deixat perfectament clar, però, la meva pregunta és el 2003, el 
2004, el 2005, vostès no se’n donaven compte? 

Portaveu Grup Municipal Socialista: I nosaltres, ara, el que li diem és que el que hauria 
de fer vostè és concentrar tots els seus esforços en donar un millor servei als 
ciutadans i que el jutge, en relació a les escombraries ja decidirà. Perquè en aquests 
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moments ens trobem que no s’ha complert el termini d’implantació de la recollida de la 
fracció orgànica, que s’havia d’haver implantat el 2009 i no s’ha fet i s’ha hagut de 
demanar pròrroga quan al 2009 hi havia el compromís per part de l’Ajuntament i la llei 
obligava, a que es tirés endavant i s’implantés aquest sistema també li diem que 
hauria de donar millor servei a la ciutadania i arreglar els contenidors soterrats de 
Torrevella que encara no estan regularitzats amb la situació de la nova empresa que 
recull les escombraries, eh! i també, doncs treure en concessió aquesta empresa que 
fa la recollida de les escombraries, que des de fa sis mesos des del setembre, va estar 
nomenada a dit i que de moment no s’ha fet, per tant, nosaltres li diem: el jutge ja farà 
la feina i que ara es dediqui, doncs, a donar un millor servei a la ciutadania en relació 
al tema de la brossa i que es posi en marxa el que no s’ha fet durant el 2009 que era la 
recollida de fracció orgànica, s’arreglin els contenidors de Torrevella que no estan 
solventats i que es tregui en concessió aquesta empresa que ja hi ha hagut sis mesos 
per fer-ho i no s’ha fet. 

Alcalde: Senyora Rosabel, jo ja entenc que li interessi tirar pilotes fora i no sé perquè 
en aquest cas  

Portaveu Grup Municipal Socialista: no, no titrem pilotes fora 

Alcalde: Permeti’m, en aquest cas jo penso que lo més adequat, lo més assenyat seria 
posar-se al costat del govern. Però, si, hi ha moltes coses que s’han de fer i jo entenc 
que ens ho hagi de recordar que és la seva feina, però jo li pregunto i algun dia haurà 
de donar explicacions algú de perquè no s’havien donat compte de tot això que 
passava, tan sols li faig aquesta pregunta. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Nosaltres no tirem pilotes fora. 

Alcalde:  “Home”, si 

Portaveu Grup Municipal Socialista: No, nosaltres no tirem pilotes fora, el que li estem 
dient és que no vam tenir accés en aquell moment a tota la documentació de 
l’expedient i que aquesta documentació hi havia de ser en l’expedient. I que per tant un 
tema tan seriós com aquest perquè doncs nosaltres poguéssim estudiar la 
documentació a fons calia que estigués en a l’expedient i no hi era i que per tant no 
ens retregui més aquest tema perquè el que hauria de fer vostè ara és deixar que el 
jutge dictamini, que nosaltres, vull dir, estem a l’espera, doncs, del que el jutge digui, ja 
es respectarà evidentment però que es dediqui doncs, a donar un major servei i un 
millor servei en el tema de les escombraries. Simplement això. 

Alcalde: És curiós, perquè el fet de que si el document estava o no en a l’expedient i 
en tot cas i havia un resum, escolti’m aquests documents els tenien vostès des del 
2003, els han tingut sempre a les seves mans. Jo em pregunto. Si no m’escolta 
difícilment em pot entendre. 

Però el que està clar és que el tenien des del 2003 aquesta documentació, vostès 
pagaven les factures en base a aquesta documentació. Jo la pregunta ben senzilla no 
se’n havien donat compte mai d’això? 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Miri, ara que parla de les factures, precisament, 
vostès feien l’altre dia públic que l’empresa de la recollida de brosses està cobrant 
6.000 euros mensuals, quan, per exemple, la darrera factura del mes de desembre és 
de 13.000 euros. Per tant no ens parli de factures i de números perquè els números 
que vostès donen actualment tampoc quadren amb la realitat. 

Alcalde: Però, escolti, d’on ho ha tret que nosaltres públicament hem dit que costa 
6.000 euros, s’hauria de mirar més i millor les factures. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: No, no vostè ho va emetre. 

Alcalde: S’hauria de mirar millor les coses. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Hi ha una nota de premsa ho diu ben clar 
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Alcalde: S’hauria de mirar les coses. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Hi ha una nota de premsa que diu ben clar 

Alcalde: deixi’m, deixi’m, que jo li explico, s’hauria de mirar millor les factures, perquè, 
és clar, una cosa és la recollida, l’altra inclou la neteja de platges, la neteja de 
contenidors, etc., etc. hi ha una sèrie de conceptes que jo li recomano que es miri bé 
les factures i desglossi. 

Senyor González no cal que li digui: digui-ho vostè mateix, no passa res faci  els seus 
comentaris, eh! 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Que em diu? 

Alcalde: Que no, que no cal que li digui lo que li ha de dir, ja pot dir-ho el senyor 
González tot sol. Doncs, digui, digui, digui 

Regidor Miquel González: no, no ... 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Continui, continui  

Regidor Miquel González: Pot acabar el discurs 

Alcalde: Molt bé tothom vol sapiguer el que té que dir 

Regidor Miquel González: fa vint-i-dos minuts que l’alcalde només fa que insinuacions, 
proves a sobre la taula encara no hem vist cap, tenia vostè un expedient per poder-nos 
ensenyar, ensenyar-nos les proves que té que l’empresa Mare Nostrum se’n anava a 
un altre lloc a buscar escombraria i l’haguéssim vist i podríem dir el que haguéssim 
vist. Però com que no hem vist res, vostè pot continuar insinuant i pot anar a la premsa 
i seguir insinuant, però sap que passa que els veïns d’aquest poble, els veïns de 
Torrevella tenen quatre contenidors a sota de casa seva, aquesta és la realitat 
d’aquest poble i la realitat d’aquest poble és que fa més de dos anys que estan 
esperant que acabin un mercat municipal. Però com que està la seva dona i la seva 
dona té la paradeta nova pués a vostè que li importen els veïns i veïnes d’aquest 
poble. Vostè que li importen. 

Alcalde: Senyor González, vol dir que no s’està “desmadrant”?, vol dir que no s’està 
“desmadrant”? 

Regidor Miquel González: Però quan de menos deixi’m parlar del Mercat i deixi 
d’insinuar, ha anat als jutjats, ja veurem la sentència que hi ha, veurem els estudis que 
vostès tenen les investigacions que vostès tenen. Ja ho veurem, ho veurem al jutjat 
perquè vostè ensenyar-li a l’oposició que és la seva obligació no l’ha pogut ensenyar 
hem fet constar en acta que no ens ensenya la documentació, ho fem constar en acta 
tot. Per tant ja anirem al jutjat i deixi d’insinuar, si voleu continuar insinuant per 
nosaltres cap problema. 

Alcalde: No, senyor González 

Regidor Miquel González: perquè mentres s’està rascant l’esquena que no troba res, 
l’actuació de l’equip de govern és zero, és zero, al final de la Riera és un desastre, el 
Mercat Municipal és un desastre  

Alcalde: que més, que més? 

Regidor Miquel González: la nau de la brigada a mitges, s’ha de fer lo de reis a la nau 
de la brigada sense cap permís, vull dir, la seva actuació és nefasta, el mur de la 
carretera a Sant Vicenç, perfecte, estem esperant el permís de la Policia Local per 
obrir la carretera. Sense baranes, sense “valles”, sense protecció amb un asfaltat en 
pèssim estat. De que riu?, que no és veritat? 

Alcalde: No, no, continui, continui 

Regidor Miquel González: vostè continuï insinuant que és lo seu  

Alcalde:   continui 
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Regidor Miquel González:    insinuar, insinuar, insinuar 

Alcalde: Pot buidar el “pap” 

Regidor Miquel González: No, no si vostè torna a insinuar, però la realitat és la que 
veu la gent al carrer. 

Alcalde: Si, molt bé, em sembla molt bé que parli de tot lo que fem malament però jo 
segueixo insistint amb el tema de les escombraries. L’expedient el tenen a la seva 
disposició, sempre l’han tingut no  

Portaveu Grup Municipal Socialista: No és veritat 

Alcalde: No, l’han tornat a demanar  

Portaveu Grup Municipal Socialista: No és veritat 

Alcalde: Però jo li insisteixo, si us plau, senyor González ja ha fet el seu discurs, ara 
em permetrà a mi. Jo insisteixo les factures que els hi arribaven a vostès les signaven i 
per tant algú els hi donava el vist i plau. La meva pregunta i és tan senzilla i suposo 
que la ciutadania vol sapiguer és perquè no se’n donaven compte abans, jo ho puc 
entendre que digui, escolti jo no me’n ocupava d’això, se’n ocupava un gerent que 
teníem i per tant miri, li preguntarem al gerent, és una resposta; l’altre pot ser, doncs, 
miri és que no me’n preocupava i per tant tenia altres coses que fer, també és una 
altra resposta, escoltin les factures les tenien, arribaven, estan al registre. Quan 
paguen el manament de pagament s’ha adjuntat al registre d’entrada i sortida dels 
vehicles, que vol? Si ho tenen a la seva disposició. Es registre d’entrada, és registre 
públic, vostès ho poden veure quan vulguin. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Senyor Arnó, nosaltres tornem a insistir amb el 
mateix, amb el que ha dit el meu company, el regidor Miquel González. Pot continuar, 
doncs, això, insinuant sense proves, perquè aquestes proves no constaven a 
l’expedient, per tant nosaltres només ens limitem a dir que en l’expedient no hi havia la 
documentació que hi havia d’haver-hi, que vostè vol continuar insinuant tot una sèrie 
de temes sense que nosaltres hàgim pogut veure les proves, doncs, endavant. 

Alcalde: No, no, si no insinuem res 

Portaveu Grup Municipal Socialista: que no insinua res? 

Alcalde: posem de manifest  

Portaveu Grup Municipal Socialista: no insinua res?. Constantment que està insinuant 

Alcalde: Molt bé, molt bé. Doncs, continuem. 

Entrarem en el següent punt de l’ordre del dia  

Portaveu Grup Municipal Socialista: En el despatx d’alcaldia no hi ha cap més tema? 
Senyor Arnó 

Alcalde: no, no 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Bueno doncs nosaltres si que voldríem 

Alcalde: Senyora Rosabel. Despatx d’Alcaldia, com el nom indica és “Despatx 
d’Alcaldia” i per tant informe l’alcalde. Si fos despatx de l’oposició hi hauria un punt que 
posaria despatx de l’oposició. Per tant jo com a president de la taula informo, si vostès 
volen introduir algun tema, doncs, podrien haver introduït alguna petició, segurament 
molt interessant, l’haguéssim inclòs a l’ordre del dia i per tant l’haguéssim pogut 
esmenar. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Però nosaltres, considerem 

Alcalde: Vostès poden considerar el que vulguin.  

Portaveu Grup Municipal Socialista: Ens permet, si us plau, 
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Alcalde: no 

Portaveu Grup Municipal Socialista: ens permet la paraula? 

Alcalde: no 

Portaveu Grup Municipal Socialista: ah! no ens permet ni la paraula. Molt bé. 

Alcalde: Senyora Rosabel, miri, hi ha un ordre del dia i li recordaré a vostè i als 
presents, doncs que el debat el modera l’alcaldia i el president de la taula i hi ha un 
ordre del dia que s’ha de seguir. Tot el que no estigui contemplat a l’ordre del dia vostè 
sap perfectament que s’ha de demanar la petició d’incloure-ho en a l’ordre del dia, s’ha 
de votar i si no es fa en temps i forma doncs, es vota la seva urgència i s’inclou, per 
tant si vol incloure algun punt addicional, escolti, li agrairé que ho faci quan 
correspongui i per tant ara ens permeti seguir amb l’ordre del dia. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Si em permet, nosaltres  

Alcalde: No li permeto 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Doncs, si que ens ha de permetre perquè 
nosaltres li volem fer un incís  

Alcalde: Si, doncs, em sembla molt bé. Senyora Rosabel, 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Per tant nosaltres 

Alcalde: faci-ho si us plau  

Portaveu Grup Municipal Socialista: no  

Alcalde: a precs i pregutes. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: no senyor Arnó 

Alcalde: si senyora, faciu de manera correcte.  

Portaveu Grup Municipal Socialista: Hi ha temes del despatx d’alcaldia  

Alcalde: Senyora Rosabel a veure si ho entén. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: clar que s’han d’informar a la ciutadania 

Alcalde: Senyora Rosabel, doncs poden fer-ho dels mitjans que solen disposar 

Portaveu Grup Municipal Socialista: per tan nosaltres 

Alcalde: Senyora Rosabel, miri Despatx d’Alcaldia significa que despatxa l’alcalde com 
el nom indica per tant ara passarem al següent punt de l’ordre del dia 

Alcalde: Aprovació de la nova fitxa descriptiva del lloc de treball d’Auxiliar del Tècnic 
de Territori 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Senyor Arnó hi ha temes que són importants per 
la ciutadania  

Alcalde: Doncs, informi quan correspongui 

Portaveu Grup Municipal Socialista: no i evidentment que s’hauria de tractar en el 
Despatx d’Alcaldia 

Alcalde: Senyora Rosabel, senyora Rosabel 

Portaveu Grup Municipal Socialista: però com que vostè fa anar la informació com vol 
anar. 

Alcalde: Despatx d’Alcaldia, li torno a repetir cregui...  

Portaveu Grup Municipal Socialista: Ens estem referint senyor Arnó al Pla de les 
Escoles 
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Alcalde: El Pla de les Escoles. Senyora Rosabel, no entra a l’ordre del dia per tant si 
us plau continuem, continuem, si us plau, després si vol fa els comentaris 

Portaveu Grup Municipal Socialista (de fons): En el despatx d’alcaldia poden entrar 
altres temes, aquest és un tema molt important que és el Pla de les Escoles no ha 
informat 

Alcalde: Senyora Rosabel, senyora Rosabel jo li agrairé que segueixi l’ordre del dia  

Portaveu Grup Municipal Socialista: ...nosaltres pensem, senyor Arno! 

Alcalde: senyora Rosabel segueixi l’ordre del dia. A precs i preguntes digui allò que 
cregui més oportú. Passem si us plau al següent punt de l’ordre del dia. Aprovem de la 
nova fitxa descriptiva dels llocs de treball d’Auxiliar Tècnic de Territori es tracta d’un 
punt de l’ordre del dia el qual quan es va aprovar el catàleg de llocs de treball la fitxa 
que s’havia aprovat que era en principi d’Auxiliar Tècnic Delineant segons la Diputació 
no consta i no s’ajusta a la denominació actual a normativa i per tant el que es proposa 
és aprovar la nova fitxa descriptiva en el qual es diu Auxiliar Tècnic de Territori la qual 
s’annexa el present acord. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: I el punt 3. Despatxos d’Alcaldia 

Alcalde: Els despatxos i donar compte. El punt 3 donar compte dels decrets i de Junta 
de Govern Local, per tant no hi ha res a donar compte 

Portaveu Grup Municipal Socialista: A veiam, nosaltres si que en quan a decrets 
d’alcaldia doncs si que voldríem fer un incis. 

Alcalde: Però senyora Rosabel, que escolti 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Però senyor Arnó 

Alcalde: Senyora Rosabel, a veure si ho entén 

Portaveu Grup Municipal Socialista: és que és increïble 

Alcalde: No, el que és increïble és que pretengui vostè alterar l’ordre del dia i a sobre 
tenir la rao 

Regidor Miquel González: Ratificar decrets, tenim paraula, tenim paraula,  

Portaveu Grup Municipal Socialista: clar, tenim paraula 

Alcalde: Senyora Rosabel 

Regidor Miquel González: Que a vostè no li agradi la democràcia està molt bé, però 
donar compte i ratificació de decrets tenim paraula. 

Portaveu Grup Municipal Socialista: Clar, “Home” 

Regidor Miquel González: I Despatx de l’Alcaldia, si vostè no informa a la ciutadania 
d’un tema cabdal com és el Pla  de les escoles ho hem de fer nosaltres. 

Alcalde: Senyor, senyor, senyor González  

Regidor Miquel González: Tenim la paraula perquè vostè no és un demòcrata 

Alcalde: Senyor González, miri no li tolero això per tant se’l crida a l’ordre 

Regidor Miquel González: Si home 

Alcalde: Se’l crida a l’ordre 

Regidor Miquel González: un demòcrata però vostè no n’és 

Alcalde: Se’l crida a l’ordre. Faci el favor d’abandonar la sala 

Regidor Miquel González: No abandonaré la sala. 

Alcalde: Se suspèn el Ple fins que el senyor González abandoni la sala 
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( quan son les 20:30h es suspen el Ple de forma temporal) 

Alcalde: Vista la falta de rigor a l’hora d’intervindre i vist que no es comporten com 
s’han de comportar es suspèn el Ple fins una altra ocasió. Queda aixecat el Ple. 

Quan son les 20:35 el Sr Alcalde suspen definitivament el Ple 


